
ZÁPISNICA Č. 7/2023 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 24. októbra 2023 

o 18:00 hod. v KD Hradná.  

 

Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 

Poslanci OZ:  Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, 

Ing. Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

Neprítomný poslanec:    Ing. arch. Andrej Smatana, Ing. Ľubomír Baláž (prítomný od bodu 9) 

Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 

Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  

so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu 7 

poslancov sú prítomní 5 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Dvaja poslanci boli 

ospravedlnení z neúčasti na obecnom zastupiteľstve.   

 

K bodu  2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  

Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 

Mgr. Anna Ďurajková, Júlia Harvančíková Dis. 

 

 

Uznesenie č. 45/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľove-Hradnej  

schvaľuje:  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Mgr. Anna Ďurajková, Júlia Harvančíková Dis. 

 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  

Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 37 - 44/2023 

5. Plnenie rozpočtu obce Súľov – Hradná k 30.09.2023 

6. Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná 

7. Schválenie sociálnej výpomoci pre rodinu Ďurcovú 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Schválenie uznesení 

11. Záver 

 

Uznesenie č. 46/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 24.10. 2023 nasledovne :  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 37 - 44/2023 

5. Plnenie rozpočtu obce Súľov – Hradná k 30.09.2023 

6. Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná 

7. Schválenie sociálnej výpomoci pre rodinu Ďurcovú 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Schválenie uznesení 

11. Záver 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesení č. 37 - 44/2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že uznesenia č. 37 – 44/2023 sú prijaté 

a postupne sa vykonávajú.   

 

Uznesenie č. 47/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
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berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 5:  

Plnenie rozpočtu obce Súľov – Hradná k 30.09.2023 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil predmetný bod – plnenie rozpočtu obce 

k 30.09.2023. Odovzdal slovo predsedníčke finančnej komisie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, uviedla, že 

finančná komisia zasadala 23.10.2023 a prerokovala plnenie rozpočtu obce. Otázky, ktoré boli 

v prípade nejasnosti zo strany komisie položené, boli zodpovedané v plnej miere pani 

účtovníčkou. Ostatní členovia komisie nemali žiadne ďalšie otázky. Finančná komisia 

odporúča prijať čerpanie rozpočtu v časti príjmy a výdaje. Ďalej uviedla, že finančná komisia 

si uvedomuje chýbajúce čerpanie rozpočtu zo strany Základnej školy, a to z objektívnych 

dôvodov.  Informovala, že vznikla dohoda s pánom riaditeľom a zástupcami obce. Predmetom 

dohody je stretnutie, kde bude zahrnuté aj čerpanie rozpočtu za mesiac október. Ďalej 

informoval, že pán riaditeľ predloží podklady, ktoré sa vzťahujú k dofinancovaniu medzi 

obcami Súľov a Jablonové. Ešte raz zdôraznila, že finančná komisia sa zaoberala čerpaniu 

rozpočtu zo strany Základnej školy, ale vzhľadom na objektívne skutočnosti, bude predmetné 

čerpanie predmetom ďalšieho stretnutia. Finančná komisia odporúča prijať plnenie rozpočtu 

obce Súľov – Hradná k 30.09.2023.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 48/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná k 30.09.2023 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 6: 

Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod návrh na úpravu rozpočtu obce. 

Odovzdal slovo predsedníčke finančnej komisie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila 

k návrhy na úpravu rozpočtu. Uviedla, že zo strany finančnej komisie bola vznesená námietka, 

ktorá smerovala k oprave pri návrhu rozpočtu. Opravený návrh na úpravu rozpočtu, bol včas 

zaslaný všetkým poslancom. Finančná komisia odporúča návrh prijať.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 49/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná: 

1. Bežné príjmy   172 374,29 € 

2. Kapitálové príjmy    0,00 € 

3. Finančné operácie príjmové 28 610,26 € 

4. Bežné výdavky   65 781,77 € 

5. Kapitálové výdavky  28 610,26 € 

6. Finančné operácie výdavkové 0,00 € 

Celkové príjmy:            200 984,55 

Celkové výdavky  :               94 392,03 
 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 7: 

Schválenie sociálnej výpomoci pre rodinu Ďurcovú 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod – sociálnej výpomoci pre rodinu 

Ďurcovú. Uviedol, že vzhľadom k nešťastnej udalosti v časti Hradná, sa v obci spoluobčania 

rozhodli vytvoriť zbierku pre rodinu Ďurcovú.  Z pozície starostu obce, predložil návrh 

schválenia sociálnej výpomoci, kde by sa aj obec Súľov – Hradná podieľala na predmetnej 

výpomoci. Poprosil vyjadrenie finančnej komisie a ostatných poslancov OZ k návrhu.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila, že 

každý člen finančnej komisie podporuje sociálnu výpomoc. Zo strany obce, finančná komisia 

navrhla finančnú výpomoc 1 000,00 eur. Ďalej informovala o výpomoc zo strany spoluobčanov 

obce a  hasičských jednotiek. Ďalej informoval že Červený kríž v spolupráci s hasičmi 

z Hradnej a obcou Súľov – Hradná iniciovali finančnú zbierku pre rodinu Ďurcovú. Informácia 

je zverejnená na stránke obce.  
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Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, informoval poslancov, že osobne sa bol pozrieť na 

mieste nešťastnej udalosti v časti Hradná. Zdôraznil, že pomoc zo strane obce je namieste.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval zasahujúcim hasičským jednotkám. 

Osobitne poďakoval hasičom z Hradnej, kde vyzdvihol profesionálnu činnosť, postup prác 

v rámci zásahovej činnosti a samotnú koordináciu s HaZZ SR.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 50/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje schválenie sociálnej výpomoci pre rodinu Ďurcovú v sume 1 000 EUR. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 8: 

Schválenie podpisu zmluvy s Kinetom. 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval predmetný bod. Zdôraznil, potrebu 

kvalitného internetu v obci.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, vysvetlil náležitosti zmluvy s Kinetom. Vysvetlil kroky, 

ktoré sú plánované pri realizovaní prác.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.   

 

Uznesenie č. 51/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje podpísanie zmluvy s firmou Kinet.          

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. 

Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis. 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 9: 

Rôzne 
 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila za 

finančnú komisiu. Popri prerokovaných záležitostí, ktoré boli predmetom dnešného obecného 

zastupiteľstva, uviedla ďalšie stanoviská komisie:  

• Zakúpenie veľkých chladničiek do Miestneho osvetového strediska, z dôvodu 

oživenia kultúrneho života v obci, tzn. realizované a plánované podujatia 

v kultúrnom dome v Súľove. Kvalitná a spoľahlivá chladnička, absentuje 

v týchto priestoroch. Predpokladané náklady sú do 1 000 eur s DPH.   

• Dovybavenie potrebných vecí v rámci kuchynského vybavenia v Miestnom 

osvetovom stredisku (potrebné vychádzať zo skúsenosti nájomcov priestorov).  

• Kompletné vybavenie kuchyne – kuchynská linka, sporák a pod.  

Predmetné návrhy finančnej komisie má svoje opodstatnenie. Finančné náklady na realizáciu 

bude treba preskúmať, ale nemali by byť pre obec finančné náročné. Ďalej sa vyjadrila 

k návrhu zakúpenia mobilných záchodov ToiToi, ktoré by sa mali umiestniť na cintoríne 

v Hradnej. Komisia neodporúča zakúpenie záchodov, z dôvodu aktuálneho stavu 

a plánovaných činností – parkovisko pri cintoríne. Komisia nepovažuje umiestnenie takýchto 

záchodov ako štandardný prístup, preto je potrebné tému ešte prediskutovať a nájsť 

vhodnejšie riešenie.  

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval OZ o ukončení verejného obstarávania. 

Vysvetlil, že v 1. kole, sa neprihlásil nikto do súťaže. V 2. kole, plyn bude dodávaný od 

spoločnosti energia2. Ďalej informoval, že aktuálne bolo ukončené obstarávanie el. energie, 

kde vyhrala spoločnosť ZSE. Vo vzťahu k obstarávaniu el. energie, informoval o vzniknutom 

probléme, kde jednu z podmienok zo strane obce – výkup elektrickej energie z objektu školy, 

spoločnosť ZSE nesplnilo. V rámci obstarávania, skončila v poradí druhá, spoločnosť Magma. 

Obec preverovala aj túto spoločnosť vo vzťahu k výkupu elektrickej energie. Aktuálny stav je 

taký, že obec Súľov – Hradná podpíše so spoločnosťou ZSE zmluvu, a objekt školy so 

spoločnosťou Magma.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, doplnil priebeh verejného obstarávania pri el. energie. 

Spoločnosť ZSE má nižšiu cenu ako spoločnosť Magma. Tým, že obec nepotrebuje virtuálnu 

batériu, dospeli k riešeniu, ktoré prezentoval starosta obce. Spoločnosť Magma, ponúka 

virtuálnu batériu, čo je veľmi výhodné pre objekt školy.  

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval, že sa opravila voda pri ,,zvonici“. 

Uviedol, že asfalt bude hradený zo strany obce. Ostatné činnosti a materiál bude hradení zo 

strany pána Plančík. Poďakoval za spoluprácu. Kvalitnou činnosťou a materiálmi sa odstránili 

nebezpečenstva ktoré na mieste boli. Ďalej poďakoval pánovi Durcovi a zamestnancom úradu, 

pri realizácií cesty v Hradnej a jej odvodnenie. Ďalej uviedol o plánovanom stretnutí pri 

,,Jedľovníku“ .  Ďalej informoval o plánovanej rekonštrukcií cesty, ktorá je plánovaná v roku 

2024. Vysvetlil, ktoré činnosti budú potrebné realizovať, keď sa bude rekonštruovať cesta. 

Informoval poslancov OZ, o výzve pre rekonštrukcie telocviční, a jej aktuálnej výške 

alokovaných finančných prostriedkov. Ďalej informoval o stretnutí so spoločnosťou SEVAK. 

Zdôraznil, že variant z roku 2000 je stále aktuálny. Podrobne vysvetlil.  

 

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa a predsedníčka kultúrnej komisie, informovala 

o činnosti kultúrnej komisie. Zdôraznila, že komisia sa stretla dva krát. Predmetom stretnutia 

bolo podujatie ,,Jubilantov a dôchodcov“, kde sa začali prípravy, a obsah podujatia sa 
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postupne napĺňa. Z jej pohľadu, je podujatie zabezpečené. Ďalej informovala o príprave 

podujatia ,,Osláv výročia obce Súľov – Hradná“, kde komisia navrhla aby oslavy sa niesli 

v znamení vyzdvihnutia ľudí, ktorí obec zviditeľnili (ľudia a združenia). Plánové je vytvorenie 

dvoch krátkych videí. Prvé video by bolo zamerané na histórie obce. Druhé video by bolo 

propagačné, ktoré by sa využilo aj v budúcnosti. Vysvetlila, že úlohy sú v rámci komisie 

zadelené a ostatné veci sa postupne bude kreovať.  

 Ing. Ľubomír Baláž, poslanec, poukázal na nedostatky pri Jedľovníku.  

 

K bodu 10: 

Diskusia 
 

p. Bušovský, občan, sa informoval o finančné prostriedky z rozpočtu obce a postup 

prác vo vzťahu k futbalovému ihrisku. Poukázal na historickú výšku finančných prostriedkov 

v rezervnom fonde.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil, postup vynakladania finančných 

prostriedkov z envirofondu a priebeh verejného obstarávania. Ďalej uviedol postup prác, ktoré 

sa budú realizovať. Vo vzťahu k rezervnému fondu, sa vyjadril, že nebola historicky najvyššia 

výška fondu.  

p. Bušovský, občan, sa informoval, či obec môže mať podmienku vo verejnom 

obstarávaní ,,virtuálnu batériu“. Podľa jeho informácií, nie je to možné.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, podrobne vysvetlil podmienku ,,virtuálnej batérie“ 

a vysvetlil ako obec a za akých podmienok môže využívať virtuálnu batériu.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, doplnil vyjadrenie pána starostu. Vyjadril sa k objektu 

školy, kde zdôraznil, že zmluva sa nemení, pričom ide o malý zdroj. V prípade zverejnenia 

zmluvy nie je povinnosť podľa riaditeľa, zverejňovať všetky zmluvy.  

  p. Bušovský, občan, poukázal na nedostatky, ktoré sú uvedené na stránke obce. 

Konkrétne poukázal na VZN a dátumy ktoré obsahuje. Ďalej sa informoval ohľadom 

majetkového priznania starostu obce, ktoré by malo byť zverejnené. Informoval sa na činnosť 

príslušnej komisie. Ďalej poukázal na nesúlad medzi informáciami na statickej úradnej tabule 

a informáciami na webe. Informoval sa na zverejnenie záverečného účtu obce. Ďalej sa 

informoval na stav územného plánu obce Súľov – Hradná. V danej súvislosti poprosil 

poslancov OZ o pripomienkovania územného plánu a vyjadrenie sa v textovej časti.  

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, sa vyjadrila k územnému plánu. Vysvetlila akým 

spôsobom sa jednotliví poslanci vyjadrujú poslanci OZ.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poukázal na postup jednotlivých krokov a spôsob 

schvaľovania územného plánu. Poslanci sa môžu vyjadriť k územnému plánu až do momentu 

jeho schválenia.  

  p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom mantinelov na ihrisku. Vyjadril 

nespokojnosť s procesom umiestnenia mantinelov a sieti.   

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil aktuálny stav mantinelov a sieti.  

p. Bušovský, občan, sa vyjadril k plánovaným oslavám. Podľa jeho názoru, mohla obec 

vynaložiť viac finančných prostriedkov na plánované akcie.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil dôvody vynaložených finančných 

prostriedkov. Podľa jeho názoru je zo strany obce dostatočne vynaložených finančných 

prostriedkov aj s ohľadom na situáciu v obci a v SR.  

 Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, sa vyjadrila k jednotlivým akciám 

a k vynaloženým finančným prostriedkov. Stotožnila sa s názorom starostu obce.  
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K bodu 11: 

Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia obce Súľov – Hradná zo dňa 24.10.2023, v KD Hradná.   

 

K bodu 12:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 

Overovatelia: 

 

Mgr. Anna Ďurajková 

 

 

 

........................................ 

 

 

 Júlia Harvančíková Dis.   

  ........................................  

 

V Súľov – Hradná, dňa 30.10.2023 

                                                                                                             

.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 

    starosta obce Súľov - Hradná        


